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JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. október hó 22-
én (csütörtök) 14.00 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről. 

 
Az ülés helye: Községháza C épület tanácskozó terme 
 
Jelen vannak: Köves Mihály polgármester 

Aratóné Vágner Margit alpolgármester 
Békési Mihály Tibor képviselő 
Hidvégi Julianna képviselő 
Puju János Zoltán képviselő 
Szabó László képviselő 
  

Tanácskozási joggal megjelent az ülésen: 
Molnárné dr. Tarkovács Márta jegyző 
Nagy Istvánné nem képviselő bizottsági tag 
Gáborné Fekete Katalin a Gondozási Központ vezetője 
Orodán Mária a Bölcsőde vezetője 
Pujuné Deme Anita Eszter a Mesekert Óvoda vezetője 
Vácziné Urbanecz Annamária felelős szerkesztő 
Szatmáriné Nagy Emese jegyzőkönyvvezető 

 
Meghívottak: Doboz Nagyközség Önkormányzata Szervezeti és Működési 
Szabályzata szerint 
 
Köves Mihály polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket. A jelenléti ív alapján 
megállapítom, hogy a nyílt Képviselő-testületi ülés határozatképes. Váradi Mária 
képviselő jelezte távollétét. A napirendre a kiküldött meghívó szerint teszek javaslatot, 
azzal a változtatással, hogy legelőször a traktor és tartálykocsi beszerzés napirenddel 
kezdenénk, illetve 12. pontként a Bölcsőde szakmai programját tárgyalnánk. Van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata a napirenddel kapcsolatban? 
 
 
 
Kérdése, vélemény, javaslat nem volt. 
 
 
Köves Mihály polgármester: Amennyiben nincs kérdés, más vélemény, javaslat, 
kérem, szavazzunk a napirendi javaslatról. 
 
A polgármester ezt követően a Képviselő-testület nyílt, illetve zárt ülésének 
napirendjére a következő javaslatot tette:  
 
Nyílt ülés: 
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1.) Traktor és tartálykocsi beszerzése 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
2.) Tájékoztatás a két ülés között történtekről 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
3.) Jelentés a lejárt idejű határozatokról 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
  

4.) DAREH Önkormányzati Társulással kapcsolatos döntés meghozatala 
Előadó: Köves Mihály polgármester 

 
5.) Környezetvédelmi alap 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
6.) Talajterhelési díj 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
7.) Gyula HÉSZ módosítási folyamat véleményezése 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
8.) Telekegyesítés és garázsépítés 
 Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
9.) Nem közművel összegyűjtött folyékony hulladék közszolgáltatás ellátása 
  Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
10.) Együttműködés projektmenedzsmenti feladatokban 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
11.) Villamosenergia beszerzés 2016. évre – helyben kiosztásra 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
12.) Bölcsőde szakmai programja, és a 101/2015. (VIII.13.) sz. képviselő-testületi 
határozat végrehajtása 

Előadó: Molnárné dr. Tarkovács Márta jegyző 
 
Bejelentések 
 
Kérdés, interpelláció 
 
Zárt ülés: 
 
1.) Ingatlanvásárlás 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
2.) Informatikai feladatok ellátása 
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Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a napirendi javaslatot 
elfogadta. 
 
 
Az I. napirendi pont tárgyalása: 
 
Az I. napirendi pont tárgya: Traktor és tartálykocsi beszerzése 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: Az ülés előtt tárgyalta a Közbeszerzési Bizottság ezt a 
napirendi pontot. Megkérem a bizottság elnökét, hogy tájékoztasson minket. 
 
Puju János Zoltán képviselő, a Közbeszerzési Bizottság elnöke: A Közbeszerzési 
Bizottság a határozati javaslatot megtárgyalta és egyhangúlag elfogadásra javasolta. 
 
Köves Mihály polgármester: Van-e valakinek még kérdése, véleménye más javaslata? 
 
Kérdés, vélemény más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a 
bérleti-üzemeltetési szerződésről az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.  
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

145/2015.(X.22.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a jegyzőkönyv 
mellékletét képező Ajánlattételi felhívását megküldi ODISYS Bt. 6000 
Kecskemét, Könyves Kálmán krt. 109., AGROWOLF Kft. 5000 Szolnok, 
Thököly út 90., ALFA-GÉP Kft. 5600 Békéscsaba, Szarvasi út 84. 
részére.  
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: értelem szerint 

 
 
Az II. napirendi pont tárgyalása: 
 
Az II. napirendi pont tárgya: Tájékoztatás a két ülés között történtekről 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 



 
 
 

4 

Köves Mihály polgármester: A két ülés között eltelt időről a következők szerint 
szeretnék tájékoztatást adni: 
 
Szeptember 25-én szennyvíz kooperációs megbeszélést tartottunk a Dobozi 
Polgármesteri Hivatalban. 
 
Szeptember 26-án beszédet mondtam a „150 éves a posta Dobozon” ünnepségen és a 
Hagyományőrző udvar átadásán. 
 
Szeptember 30-án Budapesten, a Belügyminisztérium központi ünnepségén az 
alpolgármester asszonnyal vettünk részt, amelyet az önkormányzatiság 25. éve 
alkalmából rendeztek meg. 
 
Október 2-án szennyvízberuházással kapcsolatos sajtó nyilvános lakossági fórumot 
tartottunk. 
 
Október 7-én a dobozi sertéstelep hatósági helyszíni szemléjén voltunk alpolgármester 
asszonnyal, jegyző asszonnyal és Tóth Sándorné ügyintézővel, valamint a 
Kormányhivatal illetékes szakembereivel. Igen elszomorító és negatív tapasztalatokkal 
találkoztunk. A csapadékvíz és a trágyalé vegyesen hömpölyög az istálló környékén. 
Az állati hulla kezelése is megoldatlan. 
 
Október 9-én szennyvíz kooperációs megbeszélésen vettünk részt. 
 
Október 10-én a Dobozi Közösségi Ház és Könyvtárban Diószegi Eszter grafikus 
művész kiállítását nyitottam meg. 
 
Október 13-án Budapesten, a Duna Aszfaltnál került sor egy felsőbb vezetési 
megbeszélésre a szennyvízberuházással kapcsolatban. Az alpolgármester asszonnyal 
képviseltük településünket. 
 
Október 15-én Éliás György nyugalmazott alezredes úr, honvédelmi elnökhelyettes a 
helyi védelmi bizottságnál tett látogatást. Az önkormányzatok helyi önvédelmi 
feladatai veszély helyzettel kapcsolatban, valamint a meghagyásos lista volt a főtéma.  
 
Ugyanezen a napon, Gyulán  voltam. A Békés Megyei Büntetés-végrehajtási 
Intézet és a Békés Megyei Kormányhivatal szakmai napot tartott a gyulai 
börtönben, a foglalkoztatás ösztönzése volt a fő téma. A rendezvény célja a Békés 
megyében szabaduló fogvatartottak bűnismétlésének elkerülése, és az ehhez 
kapcsoló lehetőségek bemutatása volt. 
 
Október 15-én ünnepséget tartottak a Dobozi Gondozási Központban az Idősek 
Világnapja alkalmából. 
 
Október 16-án a helyi védelmi bizottság ülésén vettem részt. 
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Október 20-án a Kormányhivatalnál, a szippantással kapcsolatos egyeztetésen az 
alpolgármester asszony, a jegyző asszony és Tóth Sándorné műszaki ügyintéző vett 
részt. 
 
Ezzel egy időben a szemétszállítással kapcsolatban egyeztető munkamegbeszélés volt 
Orosházán a DAREH-nél, Szabó László képviselő úrral képviseltük településünket. 
 
Október 22-én, a mai napon az 1956. október 23-i megemlékezésre került sor. 
 
Én a két ülés között történtekről ennyiben kívántam tájékoztatást adni. 
 
A Képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 
 
Az III. napirendi pont tárgyalása: 
 
Az III. napirendi pont tárgya: Jelentés a lejárt idejű határozatokról  
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Az írásos anyaghoz annyi szóbeli kiegészítésem van, 
hogy a szociális tűzifa pályázatot elbírálták és 9.192.260,- Ft támogatást nyertünk, 
melyből 517 erdei m3 tudunk vásárolni. 
 
Váradi Mária képviselő: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a jelentést megtárgyalta, 
egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen, van-e valakinek kérdése, véleménye, 
más javaslata a jelentéssel kapcsolatban?  
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a 
jelentésről az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.  
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

146/2015. (X.22.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a 
jegyzőkönyv 1. mellékletét képező lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló jelentést elfogadja. 

 
 

A IV. napirendi pont tárgyalása: 
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A IV. napirendi pont tárgya: DAREH Önkormányzati Társulással kapcsolatos döntés 
meghozatala 
A napirend előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Egy olyan napirend tárgyalására kerül most sor, ami 
rengeteg bizonytalanságot tartalmaz. Ez egy öt évvel ezelőtt induló projekt, aminek a 
része volt a szeméttelep rekultivációja is, és a szemétszállítás egységes lebonyolítása is. 
Ezzel kapcsolatban döntéseket kellett hozni. 
Kedden volt egy munkamegbeszélés a DAREH Zrt. megalakításával kapcsolatban és a 
2016.01.01-től lebonyolítandó szemétszállítással kapcsolatban.  
A társulás taggyűlésére október 8-án került sor. Ez egy sorsdöntő taggyűlés volt, hiszen 
abban kellett dönteni, hogy milyen formában lesz ellátva a hulladékgazdálkodási 
törvényben előírt hulladékszállítás. A taggyűlésen 3 variáció került előterjesztésre, és 
úgy határozott a taggyűlés, hogy egy zártkörű részvénytársaságot hoz létre, amely 
ezeknek a DAREH tagtelepüléseknek a szemétszállítási közszolgáltatását fogja 
elvégezni. A közszolgáltató a DAREH, a működtetője a szemétszállításnak az még nem 
tisztázott, hogy milyen szervezeti formában fog megvalósulni. Tekintettel arra, hogy 
vannak olyan települések, ahol a szemétszállításra vonatkozó szerződések még nem 
jártak le. Doboz is olyan települése, aminek a közszolgáltatási szerződése 2015. 
december 31-én lejár. Tehát 2016. január 1-jétől gondoskodni kell a közszolgáltatásról. 
Az információk nem teljes körűek. Elégedetlenségünket fejeztük ki annak kapcsán, 
hogy hiányoztak azok a megfelelő előkészülések, tájékoztatások, megfelelő 
munkamegbeszélések, melyek a jelenlegi helyzet kaotikus állapotát megelőzhették 
volna.  
Három lehetőség volt magának a szemétszállítás lebonyolításának megoldására. Talán 
a három közül a legjobb az önálló részvénytársaság megalakítása volt. Ez van most 
folyamatban. Ha minden jól megy, akkor július 1-jétől fogja tudni a szolgáltatást 
elvégezni. De lesz egy átmeneti időszak, ami kérdéses, Doboz esetében is, hiszen a 
Békés-Manifest Kft-tel a szerződésünk lejár. 
A három lehetőség a következők voltak: az első az önálló részvénytársaság létrehozása, 
a második az, hogy minden település a jelenlegi közszolgáltatóját bízza meg a DAREH 
keretén belül. Ez nem követhető, nem jó megoldás, hiszen többszereplős a 
szemétszállítási feladat. A harmadik lehetőség egy elvi lehetőség szintén. Az, hogy 
állami kézbe kerüljön a közszolgáltatás, az állam határozza meg úgy is a díjakat. És 
talán legjobb megoldás az lett volna, hogy ha az állam egy kézbe veszi. Ez egy 
kényelmes megoldás lett volna, de az uniós elveknek nem felel meg és a kormányzati 
szándék sem született meg ez irányba. 
Az első lehetőséget fogadta el a taggyűlés. Ezeket a döntéseket a képviselő-
testületeknek is jóvá kell hagyni. Emiatt került beterjesztésre a határozati javaslat. Ez 
olyan határozati javaslat, melyet a DAREH készített. 
Én úgy gondolom, hogy a novemberi testületi ülésen is fogunk foglalkozni a 
szemétszállítás kérdésével. Nagyon sok bizonytalanság van még a részvénytársasággal 
kapcsolatban. 
A legfontosabb kérdés az szerintem, hogy mennyit kell fizetni a közszolgáltatásért és ki 
fogja végezni. Egységes díj kerül beterjesztésre az Energia Hivatalhoz, az Energia 
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Hivatal döntése a szakminiszter részére terjeszti elő a díjmegállapítást. Ez 2015-ben 
13.661,- Ft-os nettó, valamit 2016-ban 14.139,- Ft-os nettó díj, ez egy irányár. Még 
nem tudja senki, hogy a miniszter mit fog jóváhagyni. Lehet, hogy csökkeni fog, de az 
is lehet, hogy nőni. Az anyag azt is tartalmazza, hogy különböző méretű kukák esetén 
milyen összegűek a díjak. Ez egy másodlagos kérdés, most a legfontosabb egy 
egységes díj. 
A kukák méretével kapcsolatosan, van egy 60 l-es, 80 l-es, 110 l-es és 140 l-es, stb. Az 
hangzott el, hogy a 60 l-es kukákra nincs forrása a DAREH-nél. A 60 l-es kukát meg 
kell vásárolni. Van olyan település, ahol az eddig szolgáltató biztosította a kukát. 
Dobozon a lakosok tulajdonában vannak a szemétgyűjtők. Az edénycsere a DAREH 
programjában nem szerepel. Az is szerepelt az előterjesztésben, hogy 240 l-es szelektív 
kukát fognak biztosítani ingyen, melyet kettő hetente fognak ingyenesen elszállítani. 
Ezen kívül az anyag tartalmazott egy komposztálásra vonatkozó fejezetet is. 
Az, hogy milyen módon lehet biztosítani a szemétszállítást január elsejétől, mert az idő 
nagyon telik, mert erre is gondolni kell, két lehetőséget vázoltak fel. Az egyik az nem 
felel meg a Közbeszerzési törvénynek. A második lehetőség, és szerintem az egyetlen, 
hogy a társulási szinten kerül majd sor magának a közszolgáltatás biztosítására. Itt az 
előkészítés van jelenleg folyamatban. Olyan törvényi kötelezettség is van, hogy 
amennyiben egy településen nem kerül közszolgáltatási szerződés keretében sor a 
szemétszállítás lebonyolítására, akkor azt a Katasztrófavédelem kijelölés útján köteles 
biztosítani. 
Sok olyan kérdés tisztázatlan és nincs információnk, ami nagyon fontos lenne. De én 
úgy gondolom, ezt az előterjesztett határozati javaslatot el kellene fogadni és javaslom 
az elfogadását. 
 
Köves Mihály polgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye? 
 
Szabó László képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki a határozati javaslattal egyetért, 
kérem kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 

 
147/2015.(X.22.) sz. képviselő-testületi határozat 

 
1. Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a KEOP-
1.1.1/2F/09-11-2012-0007 „Települési szilárdhulladék-gazdálkodási 
rendszer fejlesztése a Délkelet-Alföld Regionális Hulladékgazdálkodási 
Rendszer Létrehozását Célzó Önkormányzati Társulás területén” című 
projekt vonatkozásában az üzemeltetési koncepciót és díjpolitikát a 
DAREH Önkormányzati Társulás Taggyűlésének 13/2015. (X.08.) TGy. 
határozata szerinti tartalommal elfogadja, 
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2. Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete nyilatkozik 
arról, hogy a koncepció alátámasztásához benyújtott, és a részletes 
megvalósíthatósági tanulmányban feltüntetett adatok, információk a 
valóságnak megfelelnek, továbbá a részletes megvalósíthatósági 
tanulmányban bemutatott üzemeltetési koncepciót, díjpolitikát, 
díjképzést ismerik és annak betartását a támogatás visszafizetésének 
terhe mellett vállalják a projekt befejezését követő legalább öt évig. 
 
Végrehajtásért felelős: Molnárné dr. Tarkovács Márta 
jegyző a határozati kivonat megküldéséért 
Határidő:   2015. október 26. 

 
A V. napirendi pont tárgyalása: 
 
A V. napirendi pont tárgya: Környezetvédelmi alap 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Szóbeli kiegészítem nincs, augusztusi ülésen már 
tárgyaltuk, a felügyeleti szervek észrevételt nem tettek az üggyel kapcsolatban. És 
elfogadásra javaslom a rendelet-tervezetet.  
 
Köves Mihály polgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye? 
 
Szabó László képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért rendelet-tervezettel, 
kérem kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő rendeletet 
alkotja: 

 
15/2015.(X.26.) sz. önkormányzati rendelet 

 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotja a 
Környezetvédelmi Alapról szóló 15/2015. (X.26.) önkormányzati 
rendeletet. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 

 
A VI. napirendi pont tárgyalása: 
 
A VI. napirendi pont tárgya: Talajterhelési díj 
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A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Szóbeli kiegészítem nincs, augusztusi ülésen már 
tárgyaltuk, a felügyeleti szervek észrevételt nem tettek az üggyel kapcsolatban. És 
elfogadásra javaslom a rendelet-tervezetet. 
 
Köves Mihály polgármester: Kérdés, javaslat van-e valakinek? 
 
Szabó László képviselő: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a rendelet-tervezettel, 
kérem kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő rendeletet 
alkotja: 

 
16/2015.(X.26.) sz. önkormányzati rendelet 

 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotja a 
Talajterhelési díjról szóló 16/2015. (X.26.) önkormányzati rendeletet. 

 
 
 
A VII. napirendi pont tárgyalása: 
 
A VII. napirendi pont tárgya: Gyula HÉSZ módosítási folyamat véleményezése 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Észrevételt nem kívánok tenni, az anyag bárki számára 
elérhető. Javaslom a határozati javaslat elfogadását. 
 
Köves Mihály polgármester: Kérdezem van-e valakinek kérdése, javaslata a 
napirenddel kapcsolatban?  
 
Szabó László képviselő: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

148/2015.(X.22.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a 
településfejlesztési koncepcióról, az integrált településfejlesztési 
stratégiáról és a településrendezési eszközökről, valamint egyes 
településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 314/2012. (XI.8.) 
Korm. rendelet 37. § (4) bekezdése szerint a HÉSZ módosításokkal 
kapcsolatban észrevételt tenni nem kíván.  
A kormányrendelet 37. §. (4) bekezdés bb) pontja alapján 
nyilatkozunk arról, hogy az eljárás további szakaszában is részt 
kívánunk venni. 

 
Felelős: Köves Mihály 
Határidő: továbbítási azonnal 
 

A VIII. napirendi pont tárgyalása: 
 
A VIII. napirendi pont tárgya: Telekegyesítés és garázsépítés 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Felmerült az az igény , hogy legyen egy nagy garázs a 
négy gépjármű elhelyezésére. A Skoda egy féleresz alatt áll, a Ford pedig a szabad ég 
alatt. A meglévő Renault és a Citroen tárolására használt ideiglenes építmények sem 
felelnek meg a kívánalmaknak. Ehhez az a javaslatunk, hogy a rendőrség telkén belül 
egy új négy állásos garázs kerülne megépítésre. Ehhez egyesíteni kell a konyha, a 
gondozási központ és a rendőrség telkét. Különböző helyrajzi számúak ezek a telkek, 
és az építés megkönnyítése miatt összevonnánk ezeket. Mindegyik intézménynek 
megmaradna a postacíme, viszont egységesen a 2-es helyrajzi számot kapnák meg. A 
garázsépítés a 2016-os költségvetést fogja terhelni egyrészt és vannak anyagok, amiket 
be tudunk építeni, illetve közfoglalkoztatottak mint segédmunkások tudnak majd 
közreműködni. 
 
Köves Mihály polgármester: Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, 
javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Szabó László képviselő: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
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A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 

 
149/2015.(X.22.) sz. képviselő-testületi határozat 

 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete tulajdonosi 
jogkörében eljárva a Doboz Kossuth tér 4. (2 hrsz-ú), a Doboz, 
Kossuth tér 5. (4. hrsz-ú) és a Doboz, Ady u. 9. (3. hrsz: ú) 
önkormányzati tulajdonú ingatlanokon az épített környezet 
alakításáról és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. tv. 24. § (1) 
bekezdés c) pontja alapján telekegyesítést hajt végre a mellékelt 
vázlat szerinti tartalommal. Felkéri polgármesterét, hogy 
kezdeményezze az építésügyi hatósági eljárásokat, és a szükséges 
tulajdonosi jognyilatkozatokat tegye meg. 
 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a 
telekösszevonás után a jelenleg Kossuth tér 4. sz. alatti épület 
végében található toldalék részt lebontja és egy 4 gépkocsi tárolására 
alkalmas gépkocsi tárolót épít, melynek fedezete Doboz Nagyközség 
Önkormányzatának 2016. évi költségvetése. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: 2015. folyamatos 

 
 
 
A IX. napirendi pont tárgyalása: 
 
A IX. napirendi pont tárgya: Nem közművel összegyűjtött folyékony hulladék 
közszolgáltatás ellátása 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Átadom a szót jegyző asszonynak. 
 
Molnárné dr. Tarkovács Márta jegyző: Az előterjesztés szöveges részében leírtuk, 
hogy milyen feltételek szükségesek ahhoz, hogy mi ezt elláthassuk. Három 
körülhatárolható területet kell körbejárni. Az egyik az elláthatóság és a szolgáltatás 
felügyeletét ellátó hatósággal kapcsolatos ügyek, a második az, hogy a jelenlegi 
közszolgáltató hajlandó-e megválni a közszolgáltatási szerződéstől. A harmadik pedig 
az, hogy az árképzés kapcsán, hogy tudjuk megállapítani az árat, hogy az eleget tegyen 
a rezsicsökkentés kívánalmainak illetve a díjkompenzációt hogy juttatjuk el azokhoz a 
lakosokhoz, akik önhibájukon kívül nem tudtak rácsatlakozni a csatornahálózatra. Ez 
egy egyeztetés sorozat lesz. Gyakorlatilag semmi olyan kívánalmuk nem volt, amelyet 
nem lehet teljesíteni. Tehát, elfogadják azt is, ha nem új a tartálykocsi, egy viszonylag 
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egyszerű, olcsó igazgatási, szolgáltatási díjjal, egy bejelentés köteles eljárással, 
amelynél ha szükséges nyilatkozatok, tanúsítványokat bemutatjuk, és bemutatjuk a 
folyamatot is. Telephellyel rendelkezünk, OKJ-s képzettségű szennyvízszippantó-
kezelő szakmunkással, aki ezt a kocsit vezeti, rendelkezünk egy olyan szerződéssel, 
hogy ennek a fertőtlenítő mosatását hol oldjuk meg. Leírjuk azt, hogy ha esetlegesen 
kilyukad a tartály és végig csorog a szennyvíz az utakon, akkor ezt hogyan tudjuk 
elhárítani. Tehát egy viszonylag egyszerű eljárás folyamán, egy pár napon belül ki is 
adhatják az engedélyt. Tehát részükről különösebb akadály nem merül fel. A következő 
egyeztetési folyamat az a jelenlegi közszolgáltatóval lesz, akinek bemutatjuk, hogy 
mostantól 21 lakást fog érinteni a szolgáltatás. 
 
Köves Mihály polgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye más javaslata? 
 
Kérdés, vélemény más javaslat  nem volt. 
 
Szabó László képviselő: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki a határozati javaslattal egyetért, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

150/2015.(X.22.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a nem 
közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére 
vonatkozó közszolgáltatási tevékenységet a Dobozi Óvár 
Szolgáltató Kft-vel kívánja ellátni. Felkéri Polgármesterét, hogy a 
feladat ellátásával kapcsolatban folyassa le a szükséges 
tárgyalásokat, ennek eredményéről tájékoztassa a képviselő-
testületet. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: értelem szerint 

 
A X. napirendi pont tárgyalása: 
 
A X. napirendi pont tárgya: Együttműködés projektmenedzsmenti feladatokban 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: A megyei önkormányzat kapta feladatul, hogy segítse az 
önkormányzatokat az európai uniós fejlesztési projektek igénybevétele és a 
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pályázatírási feladatok területén. Az önkormányzatok számára elérhető lesz az a 
Terület- és Településfejlesztési Operatív Program vagyis a TOP. Az új költségvetési 
előirányzatokban szereplő operatív programok kapcsán többször egyeztetésen vettünk 
részt a megyei önkormányzatnál. A megyei önkormányzat ellátja a 
projektmenedzsmenti feladatokat, viszont ehhez egy együttműködési megállapodást 
kell kötnünk. A megyei önkormányzatban működik egy területfejlesztési bizottság, ami 
elsőként kapja meg a pályázatokat. 75 települési önkormányzat van a megyében, ebből 
44 kötött együttműködési megállapodást a projektmenedzsmenti feladatokra. 
Véleményem szerint célszerű lenne, ha mi is megkötnénk ezt. Hiszen a megyei 
önkormányzatnak is az az érdeke, hogy minél több pályázati forrást tudjanak a lehívni, 
annál több jut nekik a projektmenedzsmenti feladatokra. 
 
Köves Mihály polgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye más javaslata? 
 
Szabó László képviselő: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

151/2015.(X.22.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 
együttműködési megállapodást köt a Békés Megyei Önkormányzattal 
a projektmenedzsmenti feladatok ellátása céljából 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: értelem szerint 

 
A XI. napirendi pont tárgyalása: 
 
A XI. napirendi pont tárgya: Villamosenergia beszerzés 2016. évre – helyben 
kiosztásra  
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: 2015. december 31-vél lejárnak a villamosenergia 
szerződéseink. Sor került öt cég megkeresésére, amik árajánlatokat adtak az 
energiaszolgáltatásra. A legkedvezőbb ajánlat az MVM Partner által került benyújtásra. 
Javaslom, hogy fogadjuk el az MVM Partner ajánlatát, mivel ez a legkedvezőbb. 
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Köves Mihály polgármester: Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, 
javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Aratóné Vágner Margit alpolgármester: A jelenlegi árakhoz képest az MVM Partner 
milyen árat ajánlott? 
 
Tóth Sándorné köztisztviselő: Kevesebbet ajánlott a mostaninál. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem kézfeltartással szavazzon. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 
 

152/2015.(X.22.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a Doboz 
Nagyközség Önkormányzata intézményei, valamint a közvilágítás 
vonatkozásában a határozat mellékletét képező összehasonlító 
táblázat alapján a legkedvezőbb ajánlatot adó MVM Partner Zrt. 
árajánlatát fogadja el. A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, 
hogy a határozat végrehajtása érdekében a szükséges intézkedéseket 
tegye meg. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: értelem szerint 

 
 
Köves Mihály polgármester: Mivel az ügyvéd úr visszajelzett nekünk, hogy probléma 
van valamelyik céggel, melyeknek az ajánlattételi felhívást ki szeretnék küldeni, ezért 5 
perc technikai szünetet tartunk.  
 
15:25 órakor szünet tartása. 
 
15:30 órakor az ülés folytatása. 
 
Köves Mihály polgármester: Folytatjuk az ülésünket a 12. napirendi ponttal. 
 
A XII. napirendi pont tárgyalása: 
 
A XII. napirendi pont tárgya: Bölcsőde szakmai programja, és a 101/2015. (VIII.13.) 
sz. képviselő-testületi határozat végrehajtása 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 



 
 
 

15 

 
Köves Mihály polgármester: Átadom a szót a jegyző asszonynak. 
 
Molnárné dr. Tarkovács Márta jegyző: A Bölcsőde szakmai programjának az 
előkészítésére azért került sor, mert ez év júliusában a felügyeleti szerv szakmai 
ellenőrzést végzett és több, de apró jellegű módosítást kértek. A Bölcsőde szakmai 
programját és annak mellékletét képező Házirendet illetve a szülőkkel kötött 
megállapodás mintát behoztuk a bizottság elé. Van egy érdekképviseleti fórum, mely 
még gyakorlatilag nem került létrehozásra, amiről annyit kell tudni, hogy a szülők 
képviselőiből, a dolgozó képviselőjéből és a fenntartó képviselőjéből áll. Javasoljuk, 
hogy formálisan is kerüljön létrehozásra ez a fórum, és a Szociális és Gyermek Ügyek 
Bizottság elnökét delegálja a Képviselő-testület. A házi segítségnyújtásnál felül kellett 
vizsgálni, hogy akik jelenleg ebben a rendszerben benne vannak, a gondozási 
szükségletük az előírásnak megfelelően hogyan alakul. Ezt szeptember 1-jéig 
rögzítenünk kellett, mely megtörtént. A Gyermekvédelmi törvény módosítása alapján 
létre kell hozni a Gondozási Központ intézményen belül egy egységes Család és 
Gyermekjóléti Szolgálatot, amely érinteni fogja később még az alapító okiratot is. A 
szolgáltatói nyilvántartásba történő bejegyzésben az adatok módosítását 
kezdeményezni kell november 30-ig.  
 
Köves Mihály polgármester: Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, 
javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Szabó László képviselő:  A Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága a napirendi pontot 
megtárgyalta, az első, a harmadik és a negyedik pontot egyhangúlag elfogadta és 
elfogadásra javasolta, a második pontot 3 igennel és 1 tartózkodással elfogadásra 
javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki ezzel egyetért kérem 
kézfeltartással szavazzon a határozati javaslat első pontjáról. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

153/2015.(X.22.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzat Képviselő testülete a csatolt 
előterjesztés szerint elfogadja a Dobozi Gondozási Központ 
Bölcsődéjének Szakmai programját és annak mellékletét képező 
Házirendjét, és az alkalmazandó Megállapodást. 

Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: értelem szerint 
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Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a második ponttal 
kérem kézfeltartással szavazzon. 
 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodással – ellenszavazat nélkül – a 
következő határozatot hozta: 

 
154/2015.(X.22.) sz. képviselő-testületi határozat 

 
Doboz Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Gyvt. 104. 
§ (1) bekezdés h) pontja alapján létrehozza a Gondozási Központ 
bölcsődei egységében az Érdekképviseleti Fórumot négy fővel, 
melyből egy főt a bölcsődei közalkalmazottak maguk közül, két főt 
a szülők maguk közül választanak meg, a fenntartó részéről a 
képviselő-testület Szociális és Gyermek Ügyek bizottsági elnökét, 
Szabó László bizottsági elnököt delegálja. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: értelem szerint 

 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a harmadik ponttal 
kérem kézfeltartással szavazzon. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 

155/2015.(X.22.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzat Képviselő testülete 101/2015. 
(VIII. 13.) sz. képviselő testületi határozatnak megfelelően 
felülvizsgálta a családsegítési és a gyermekjóléti feladatok 
ellátásának módját, a Gondozási Központ intézményen belül család- 
és gyermekjóléti szolgálatot hoz létre. Felkéri polgármesterét és az 
intézmény vezetőjét az intézmény alapító okiratának és szolgáltatói 
nyilvántartásba bejegyzett adatainak módosítását terjessze 2015. 
november 30-ig a Képviselő testület elé az egyéb felmerült 
módosításokkal együtt. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: értelem szerint 

 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a negyedik ponttal 
kérem kézfeltartással szavazzon. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 

156/2015.(X.22.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzat Képviselő testülete 101/2015. 
(VIII. 13.) sz. képviselő testületi határozatnak megfelelően az 
intézményvezető felülvizsgálta a házi segítségnyújtásban részesülők 
gondozási szükségleteit, melyet az igénybevevői nyilvántartásban 
határidőben rögzítésre kerültek. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: értelem szerint 

 
 
Bejelentések: 
 
1.Terményértékesítés: 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: Szeretném javasolni, hogy a testület hagyja jóvá a 
felesleges termények értékesítését. Gondolok itt a napraforgó, a bárány, a zöldségfélék 
értékesítésére. Eddig a testület mindig előzetesen hagyta jóvá, viszont most a javaslat 
szerint utólagos beszámolási kötelezettség mellett kellene beszámolni az értékesítésről.  
Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Szabó László képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

157/2015.(X.22.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul 
veszi a polgármester tájékoztatóját a mezőgazdasági termelés során 
keletkező, az önkormányzat és intézményei által nem hasznosított 
termékek, termények (lucerna, juh, napraforgó stb.) értékesítéséről. 
A Képviselő-testület felhatalmazza polgármesterét, hogy a még 
rendelkezésre álló készleteket napi áron értékesítse, utólagos 
beszámolási kötelezettséggel. 
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Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: értelem szerint 

 
2.Október 27. LEADER 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: Október 27-én egy bemutatkozó fórumra kerül sor a 
Polgármesteri Hivatalban. A Napkör Társadalmi Innovációs Egyesület 
bemutatkozására kerül sor. Ez az újonnan megalakult LEADER Akciócsoport, melynek 
mi is a tagja vagyunk. Alt Norbert Gyula város alpolgármestere látogat Dobozra. 
Mindenkit várunk október 27-én kedden 14:00 órakor a rendezvényre. 
 
3.Október 28. fogadóóra 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: Zalai Mihály a Békés Megyei Önkormányzat elnöke 
október 28-án tartja Dobozon a fogadóóráját. 14:00 órakor a Képviselő-testület 
tagjainak, majd 15:00 órakor pedig a lakosságnak. A Polgármesteri Hivatal tanácskozó 
termében lesz megtartva. 
 
4. Fakivágás 
Előadó: Puju János Zoltán képviselő 
 
Puju János Zoltán képviselő: A Köszönetem szeretném kifejezni. Szeptember 29-én 
délután a TÁMOP 6.1. 14-es meglehetősen nagyszabású megyei projekt keretében egy 
családi egészségnap került megrendezésre a településünkön. 5 projektelem 
vonatkozásában már majdnem 500 embert értünk el a településünkön. A program 
szakmai vezetőjeként ezt pozitívumként értékelem. Szeretném a köszönetem kifejezni a 
rendezvényen közreműködő intézményvezetőknek, Hidvégi Juliannának, Zsigmond 
Károlynak és a tantestület közreműködő tagjainak. illetve Gáborné Fekete Katalinnak. 
És mindenkit megkérek, hogy legyen szívesek tolmácsolni a kollégáknak is a 
köszönetem. 
 
5. Szennyvízberuházás 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: Terveink szerint az átadási rendezvényre november 27-
én kerül sor. A helyreállítási munkálatokat nagymértékben nehezíti az időjárás is. 
Kértük, hogy minél nagyobb alvállalkozói jelenléttel, minél hamarabb végezzék el a 
helyreállítást. Három olyan csapat érkezik, akik az aszfaltozási munkálatokat végzik, a 
padka építési munkálatok folynak. Folyamatosan egyeztetünk a műszaki ellenőrrel és a 
kivitelezővel. Azt nem állítom, hogy nagy eredménnyel, de mindent megpróbálunk 
elérni. Valószínű, hogy november végéig folynak majd a munkálatok.  
Ha nem tudnak mindent befejezni, akkor a garanciális időkezdetén nagy helyreállítások 
lesznek még, amit jeleztem is már.  
A kibocsátott szennyvíz mennyiségénél, olyan problémát jeleztek felénk, hogy nagy 
mennyiségű csapadék esetén megnő. Ez nyilván attól van, hogy vagy bele vannak 
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vezetve az esőcsatornák a szennyvízcsatornába, vagy nincs jól kiépítve a rendszer és 
bele tud szivárogni az esővíz, talajvíz. Ezt vizsgálni fogják.  
 
 
 
Köves Mihály polgármester: Az ügyvéd úrtól megkaptuk az új cégek listáját. az Egyik 
cég, melyről az ülés elején döntöttünk nem felel meg a feltételeknek, mivel a NAV-nál 
végrehajtási jog van bejegyezve. A szünet alatt a Közbeszerzési Bizottság ülésezett, 
kérem az elnök urat, hogy tájékoztasson bennünket a döntésről. 
 
Puju János Zoltán képviselő, a Közbeszerzési Bizottság elnöke: Az ODISYS Bt.-vel 
volt a probléma, őket nem hívnánk meg, hanem helyettük az AUDITKER Kft.-t. 
A Közbeszerzési Bizottság a határozati javaslatot megtárgyalta és egyhangúlag 
elfogadásra javasolta. 
 
Köves Mihály polgármester: Van-e valakinek még kérdése, véleménye más javaslata? 
 
Kérdés, vélemény más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a 
bérleti-üzemeltetési szerződésről az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.  
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

158/2015.(X.22.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete visszavonja 
a 145/2015. (X.22.) sz. határozatot. Doboz Nagyközség 
Önkormányzata Képviselő-testülete a jegyzőkönyv mellékletét 
képező Ajánlattételi felhívását megküldi az AUDITKER Kft., 6000 
Kecskemét, Belsőnyír 150., az AGROWOLF Kft. 5000 Szolnok, 
Thököly út 90., az ALFA-GÉP Kft. 5600 Békéscsaba, Szarvasi út 
84. részére. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: értelem szerint 

 
Kérdések: 
 
Puju János Zoltán képviselő: Nagyon használhatatlan az internet, melyet a képviselők 
kaptak. Megnehezíti a munkát otthon. Lehetne-e ez ügyben lépni valamit? 
 
Köves Mihály polgármester: Megkérjük az informatikusunkat, hogy vegye fel a 
szolgáltatóval a kapcsolatot. 
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Békési Mihály Tibor képviselő: A jegyző asszonytól szeretném megkérdezni, hogy 
sikerült megtalálni a szanazugi fórumokról készített jegyzőkönyveket? 
 
Molnárné dr. Tarkovács Márta jegyző: Megtaláltuk és kiküldtük elektronikusan. De 
ki fogjuk küldeni postán is. 
 
Békési Mihály Tibor képviselő: Köszönöm szépen. 
 
Köves Mihály polgármester: Mi azokat a véleményeket, javaslatokat írtuk le az 
újságba, amelyek ott elhangzottak. Mi nem néztünk utána, hogy korábban mi történt 
vagy mi nem, nem is fogunk. Az elmondások alapján ez körvonalazódott, hogy nem 
történt semmi. Mi az ott elhangzott véleményre hagyatkoztunk. Az írás és a cikk 
szándéka nem az volt, hogy a 8 éves munkát minősítse. Hanem az, hogy a jövőre nézve 
milyen elképzelések és milyen módon tudjuk fejleszteni Szanazugot.  
 
Mivel több tárgy, kérdés, interpelláció nem volt a polgármester megköszönte a 
hozzászólásokat, javaslatokat és a nyílt ülést 16.05 órakor bezárta és elrendelte a zárt 
ülés tartását. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 Molnárné dr. Tarkovács Márta Köves Mihály 
 jegyző polgármester 
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